
Vraag Score/5ptn Bemerkingen Commentaar Antwoord

Art 4.2 Zijn de instapvoorwaarden om een 

subsidie te krijgen volledig?

4,83 Wat ontbreekt er bij de 

instapvoorwaarden?

Art 4.3 Zijn de criteria waarop het 

subsidiebedrag berekend wordt volledig?

4,50 Wat ontbreekt er bij de criteria?

Welke andere feedback wil je nog 

meegeven rond de basissubsidie?

We hopen dat dit ook via een eenvoudige google form kan ingevuld worden! Zoals de 

erkenning 

We bekijken momenteel de mogelijkheden met onze collega's ICT/communciatie hoe we 

op een eenvoudige manier  aanvraagfomulieren (cfr google forms) kunnen 

implementeren in de gemeentelijke website. 

Leden van de JK? 

Hoe dat wij het begrepen wordt elk lid van de JK ook meegenomen in het 

puntensysteem maar wij vragen ons af of er een bepaalde manier is waarop deze 

worden geregistreerd? wij zitten vast aan een systeem waar we jaarlijks voor betalen (de 

GAP) maar op welke basis gaan de leden die soms in de Jk passeren worden vastgelegd? 

want verificatie moet toch wel ergens w ingebouwd?

We hebben in het reglement opgenomen dat enkel bestuursleden zullen meegeteld 

worden die opgenomen zijn in de statuten van de vzw.. Van deze aantallen zijn jullie 

zeker en kunnen jullie (bij controle) de gegevens doorgeven.

We krijgen per attest kadervorming een extra aantal punten waardoor we leden moeten 

stimuleren om dit zo veel mogelijk te halen maar het hele punt van zo'n stage is dit er 

een intrinsieke motivatie moet zijn? anders heeft dat weinig zin

We hopen dat er inderdaad een intrinsieke motivatie is om deel te nemen aan 

kadervormingen. Met dit reglement willen we alleen de financiële drempel voor de 

vereniging (deels) wegnemen

Gebaseerd op de simulatie van de jeugddienst leek de werkingssubsidie voor 

jeugdbewegingen een stuk lager te liggen dan de voorbije jaren (~25% of meer). Voor 

jeugdhuizen bleef de subsidiering nagenoeg hetzelfde of lag het bedrag zelfs hoger. Dit 

verschil kan uiteraard verklaard worden door de opsplitsing tussen werkings- en 

projectsubsidie. Echter, in plaats van creativiteit aan te moedigen, verwacht ik dat de 

projectsubsidies alleen maar meer administratief werk zullen opleveren voor 

jeugdbewegingen. Aangezien de simulatie weergeeft dat alleen de jeugdbewegingen 

een negatieve impact ondervinden bij hun basissubsidies, is deze opsplitsing dan 

überhaupt  noodzakelijk? Binnen 'jeugd' lijkt het me veel logischer nagenoeg het hele 

budget te verdelen via het puntensysteem. Een kleiner percentage (<< 25%) van het 

budget kan alsnog opzij gezet worden voor eventuele projectsubsidies.

Het klopt dat het totale budget voor de basissubsidie per domein (sport/jeugd/socio-

cultureel/evenementen) 25% lager ligt. Deze bedragen komen terecht in één algemene 

pot projectsubsidies. Als vereniging kan je 2x per jaa een aanvraagdossier indienen om 

in aanmerking te komen voor een bijkomend "specifiek project"-bedrag tot max € 

5.000/project. Het is echter niet de bedoeling (zie reglement) om een een zware 

administratieve last te creëren voor de verenigingen.
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